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XLIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 30 października 2013 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1300, a zakończono o godz. 1540.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski dokonał otwarcia XLIII Sesji. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co wobec ustalonego 

składu stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje  

i uchwały. W chwili rozpoczęcia posiedzenia nieobecni byli: Robert Zbysław.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski wyznaczył 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie – Edwarda Bojko do liczenia głosów podczas XLIII Sesji Rady 

Miejskiej w Iławie.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu  

 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu  
 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2a do protokołu  

 

Jako pierwszy w sprawie porządku obrad zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman 

Groszkowski i zaproponował wprowadzenie następujących zmian: 

 Dodanie do porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego 

mandatu radnego – pkt. 3,  

 Dodanie do porządku obrad punktu: Ślubowanie radnego – pkt. 4.  

 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik również zabrał głos w sprawie porządku obrad. 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał w sprawie: 

 upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia umowy partnerstwa dotyczącej wspólnego 

opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach Ostródzko-Iławskiego obszaru funkcjonalnego, 

 stawek podatku od środków transportowych, 

 wyrażenia zgody na bezprzetragową sprzedaż nieruchomości.  

 

Powyższe propozycje zmian do porządku obrad poddano pod głosowanie jawne.  
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I. Poddany pod głosowanie jawne wniosek o dodanie do porządku obrad punktu „Ślubowanie radnego” 

został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”.  

 

II. Poddany pod głosowanie jawne wniosek o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”.  

 

III. Poddany pod głosowanie jawne wniosek o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia umowy partnerstwa dotyczącej wspólnego 

opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach Ostródzko-Iławskiego obszaru funkcjonalnego 

został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

IV. Poddany pod głosowanie jawne wniosek o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

stawek podatku od środków transportowych został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”.  

 

V. Poddany pod głosowanie jawne wniosek o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetragową sprzedaż nieruchomości został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”.  

 

 Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządek obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej  

z uwzględnieniem powyższych zmian, w obecności 19 radnych został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”  

w następującym brzmieniu:  

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Podjecie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego 

4. Ślubowanie radnego 

5. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji 

6. Informacja dotycząca wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana jest kara ograniczenia wolności 

oraz społecznie użyteczna 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej. Iława w roku szkolnym 2012-2013. 

Funkcjonowanie stołówek szkolnych  

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta o analizie złożonych oświadczeń 

majątkowych 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2013-2029 
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b) zmian w budżecie miasta na 2013 rok 

c) zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Sosnowej 

d) dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

e) zamiany nieruchomości przy ul. Barlickiego i Piaskowej  

f) przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Iławy w jednostce planistycznej A 

g) przyjęcia do wykonania zadania publicznego realizowanego w ramach „Resortowego Programu 

dofinansowania standardów placówek wsparcia dziennego w 2013 r.” 

h) rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki organizacyjnej  

i) upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia umowy partnerstwa dotyczącej wspólnego 

opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach Ostródzko-Iławskiego obszaru funkcjonalnego 

j)  stawek podatku od środków transportowych  

k) wyrażenia zgody na bezprzetragową sprzedaż nieruchomości 

10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

11. Interpelacje i zapytania radnych 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

13. Wnioski mieszkańców Iławy 

14. Komunikaty i oświadczenia 

15. Zamknięcie obrad XLIII Sesji 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski o godzinie 1300 otworzył XLIII Sesję Rady 

Miejskiej w Iławie i przewodniczył jej obradom. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczy 

19 radnych, co stanowi quorum dla podejmowania prawomocnych decyzji i wniosków. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku posiedzenia  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski po przyjęciu porządku w powyższym brzmieniu 

- przystąpił do jego realizacji. 

 

Niżej zaprezentowana karta opinii z poszczególnych posiedzeń komisji w miesiącu kwietniu jest 

informacją dotyczącą zaopiniowania każdego materiału sesyjnego oraz projektu uchwały.  
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Szczegółowa karta opinii głosowań poszczególnych materiałów oraz projektów uchwał  

z posiedzeń stałych komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

 Przed realizacją kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman 

Groszkowski zabrał głos i powiedział, że objęcie funkcji przez nowego radnego jest właściwym momentem, 

żeby poświecić kilka słów osobie, która piastowała mandat do ubiegłego miesiąca. Powiedział, że ze względu 

na stan zdrowia Pan Eugeniusz Chomik nie spotkał się z nami osobiście w ratuszu, ale zostały przygotowane 

podziękowania w imieniu całej Rady. Odczytano podziękowanie: „Pragniemy złożyć wyrazy podziękowania za 

wieloletnią współpracę, za ogromne zaangażowanie, profesjonalizm i znakomitą organizację pracy w komisji, 

którą kierowałeś. W ciągu tych wszystkich lat byłeś dla nas dobrym kolegą, na którym zawsze można było 

polegać, który zawsze służył pomocą i wsparciem. Za to wszystko - my Radni Rady Miejskiej w Iławie – 

pragniemy Ci dzisiaj podziękować, składając najlepsze życzenia zdrowia i pomyślności na dalsze lata”.  

Poinformował, że delegacja radnych przekaże podziękowania koledze Chomikowi. Poprosił Radnych, by  

w trakcie przerwy złożyli podpisy na niniejszym podziękowaniu.  

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego 

W przedmiotowej sprawie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman 

Groszkowski i powiedział, że w związku z wygaśnięciem na poprzedniej sesji mandatu radnego Eugeniusza 

Chomika Komisarz Wyborczy w Elblągu pismem z dnia 17 października 2013 roku poinformował, że 

kandydatem z tej samej listy, który kolejno uzyskał największą liczbę głosów a nie utracił prawa wybieralności, 

jest Pan Artur Paweł Miśkiewicz i w związku z tym przysługuje mu prawo wstąpienia na wakujący mandat.  

Poinformował, że projekt uchwały jest widoczny na ekranie.  

 

Uchwała w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego  

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu  

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego. 

 

Treść podejmowanej uchwał została zaprezentowana podczas obrad za pomocą prezentacji multimedialnej. 

Materiały informacyjne przedmiotowej informacji stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. Ślubowanie radnego 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że stosownie do 

postanowień art. 23 a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym radny przed objęciem 

mandatu składa ślubowanie. 

 
Następnie poprosił wszystkich o powstanie, odczytał rotę ślubowania: 
 
 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Poprosił Radnego Pana Artura Pawła Miśkiewicza o powstanie i wypowiedzenie słowa  „ślubuję” . 

Można dodać zdania: „Tak mi dopomóż Bóg” 

 

Pan Artur Paweł Miśkiewicz wypowiedział słowa „ślubuję”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski złożył gratulacje nowemu radnemu, 

życzył mu wielu sukcesów, pomyślności, wytrwałości i cierpliwości.  

 
ZMIANA QUORUM – ŚLUBOWANIE ZŁOŻYŁ RADNY ARTUR MIŚKIEWICZ  – W OBRADACH UCZESTNICZY 20 RADNYCH. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski przekazał informację, że w Biuletynie 

Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z  XLI Sesji Rady 

Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszych obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższego 

protokołu, w związku z czym uznano je za przyjęte bez uwag. Nadmienił, że protokół z XLII uroczystej Sesji 

Rady Miejskiej nie został jeszcze opracowany, w związku z czym zostanie przyjęty na kolejnym posiedzeniu.  

 

Ad.6. Informacja dotycząca wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana jest kara ograniczenia 

wolności oraz społecznie użyteczna 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że przedmiotowa 

informacja była prezentowana na posiedzeniach komisji stałych. Przekazano wersję pisemną niniejszej 

informacji. Zwrócił uwagę na błąd językowy zawarty w pisemnej informacji - w nagłówku  umknął wyraz „praca”. 

Następnie poprosił o zaprezentowanie opinii komisji. Przedstawiciele komisji przedstawili opinie  

z poszczególnych posiedzeń: 
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INFORMACJE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

1. INFORMACJA DOTYCZĄCA WYZNACZENIA 

PODMIOTÓW, W KTÓRYCH WYKONYWANA JEST 

KARA OGRANICZENIA WOLNOŚCI ORAZ 

SPOŁECZNIE UŻYTECZNA 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
 

POZYTYWNIE PRZY 1 

GŁOSIE 

„WSTRZYMUJĄCYM 

SIĘ” I 1 GŁOSIE 

„PRZECIW” 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 

Informacja dotycząca wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana jest kara ograniczenia wolności oraz 

społecznie użyteczna stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu  

 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że każdy wójt, burmistrz, prezydent jest 

zobowiązany do wyznaczenia tego typu miejsc pracy, gdzie skazane osoby będą pracowały. Nadmienił, że do 

dnia 15 października każdy Prezes Sądu wysyła pismo z prośbą, żeby zastanowić się nad tymi miejscami pracy. 

Ponadto w piśmie podaje przewidywaną liczbę skazanych, niezbędną liczbę godzin w przeliczeniu na 

skazanego, miejsce i rodzaj pracy. Dodał, że w tym roku przewidziano liczbę 100 skazanych. Powiedział, że  

w związku z tym pismem musimy się zastanowić, ile jesteśmy w stanie zapewnić takich miejsc pracy. Dodał, że 

na rok 2014 przewidziano łącznie 13 miejsc pracy, najwięcej będzie w MOPS-ie. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi poinformował, że do dnia 8 listopada musimy taką informację odesłać do Prezesa Sądu.  

 

W związku z realizacją niniejszego punktu obrad, nie podjęto dyskusji. 

 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego 

zaopiniowania informacji dotyczącej wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana jest kara 

ograniczenia wolności oraz społecznie użyteczna, w obecności 20 radnych została przyjęta pozytywnie 

przy 18 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”.    

 

Ad.7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej. Iława w roku szkolnym 2012-

2013. Funkcjonowanie stołówek szkolnych  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że przedmiotowa 

informacja była prezentowana na posiedzeniach komisji stałych. Przekazano wersję pisemną niniejszej 

informacji. Następnie poprosił o zaprezentowanie opinii komisji. Przedstawiciele komisji przedstawili opinie  

z poszczególnych posiedzeń: 
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INFORMACJE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

2. INFORMACJA O STANIE REALIZACJI ZADAŃ 

OŚWIATOWYCH W GMINIE MIEJSKIEJ. IŁAWA W 

ROKU SZKOLNYM 2012-2013. FUNKCJONOWANIE 

STOŁÓWEK SZKOLNYCH 

POZYTYWNIE PRZY 1 

GŁOSIE 

„WSTRZYMUJĄCYM SIĘ” 

RAPORT- 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
STOŁÓWKI - 

POZYTYWNIE PRZY 1 

GŁOSIE 

„WSTRZYMUJĄCYM 

SIĘ” 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej. Iława w roku szkolnym 2012-2013. 

Funkcjonowanie stołówek szkolnych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu  

 

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik zabrał głos w przedmiotowej sprawie i zwrócił uwagę 

na najważniejsze sprawy wynikające z przygotowanego sprawozdania, które liczyło ponad 40 stron. Powiedział, 

że raport dotyczył stanu realizacji zadań oświatowych, bazy lokalowej, stanu technicznego i funkcjonalności 

budynków stanowiących bazę do działalności oświatowej, kadry, systemu doskonalenia zawodowego, wyników 

sprawdzianów klas 6 oraz egzaminu gimnazjalnego, sukcesów uczniów, zajęć pozalekcyjnych, stanu realizacji 

zadań oświatowych na rzecz uczniów i szkół, wydatków Gminy Miejskiej na rzecz prowadzonej działalności 

oświatowej, projektów i programów realizowanych przez jednostki oświatowe i funkcjonowania stołówek 

szkolnych. Powiedział, że w stosunku do roku szkolnego 2011/2012, w roku szkolnym 2012/2013 do szkół 

podstawowych i gimnazjum uczęszczało łącznie o 48 uczniów mniej, co wskazywałoby na to, że liczba osób 

maleje. Dodał, że zwiększyła się liczba niepublicznych placówek oświatowych, głównie przedszkoli, co związane 

jest również ze wzrostem dotacji. Dodał, że każdego roku czynione są znaczne nakłady finansowe mające na 

celu m.in. poprawę estetyki, wyglądu budynków. Nadmienił, że w stosunku do roku szkolnego 2011/2012 ilość 

etatów zatrudnionych nauczycieli zmniejszyła się o 8,47. Dodał, że na przełomie 2012 i 2013 roku pracowało 

356 nauczycieli oraz 165 pracowników administracji i obsługi. Poinformował, że w mamy łącznie 2763 uczniów, 

z czego w szkołach podstawowych  - 1950 uczniów, natomiast w gimnazjum – 813. Wypowiedział się również  

w sprawie wyników egzaminów gimnazjalnych i powiedział, że słabsze wyniki od średnich krajowych  

i wojewódzkich osiągane są przede wszystkim z nauk ścisłych głównie z matematyki, trochę lepiej wypada 

część humanistyczna, języki nowożytne, w szczególności znaczne lepsze wyniki osiągane są z języka 

niemieckiego – zarówno na poziomie podstawowym jak i rozszerzonym – w porównaniu z językiem angielskim. 

Zabrał również głos w sprawie źródeł finansowania wydatków oświatowych w 2012 roku, do jakich zalicza się 

m.in. subwencję oświatową (55,43%), dochody własne (35,49%). Zwrócił uwagę, że z tego wniosek, że 

subwencja oświatowa jest niewystarczająca i dużo musimy dokładać z budżetu. Na zakończenie swojej 
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wypowiedzi zwrócił uwagę na wydatki w stołówkach szkolnych, gdzie najwyższe ponoszone są  

w Samorządowej Szkole Podstawowej nr 2, najmniejsze zaś w Gimnazjum Samorządowym nr 1. Dodał, że 

najwyższe dochody osiąga Samorządowa Szkoła Podstawowa nr 3, a najniższe w Gimnazjum Samorządowym 

nr 2 . Poruszył również kwestię cen obiadów w poszczególnych placówkach oświatowych. 

 Szczegółowa informacja zawarta jest w informacji załączonej do niniejszego protokołu.  

 

W sprawie niniejszej informacji głos zabrali: 

 

 Jako pierwszy głos zabrał Radny Wojciech Szymański i zwrócił się z pytaniem, z czego wynikają 

różnice cenowe obiadów? Zapytał, czy „wsad do kotła” jest wszędzie kalkulowany tak samo? Skąd bierze się ta 

różnica tych stawek? 

 Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Andrzej Lewandowski 

i wyjaśnił, że „wsad do kotła” to jest to, za co płaci młodzież i jest on najdroższy w Gimnazjum Samorządowym 

nr 1. Dodał, że jest to związane z jadłospisem, dostawcą i ilością wydawanych posiłków – im więcej 

wydawanych będzie posiłków, tym „wsad” będzie tańszy. W sprawie zróżnicowanych cen posiłków 

poinformował, że uczniowie płacą za „wsad”, nauczyciele płacą za „wsad” plus funkcjonowanie stołówki lecz bez 

VAT-u, natomiast administracja-pracownicy zgodnie z przepisami mają doliczany jeszcze VAT.   

  Następnie głos zabrał Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że co roku się upomina o coś, co nie jest 

rzeczywistością, a moglibyśmy żądać czegoś więcej. Zwrócił uwagę, że mamy dość wyspecjalizowaną kadrę, 

praktycznie samych dyplomowanych nauczycieli. Powiedział, że musimy więcej wymagać. Powiedział, że ma 

pewien niedosyt, ponieważ powinno się więcej żądać za te pieniądze. Wypowiedział się również w sprawie 

wyników nauczania. Powiedział, że skoro z naszej kasy „idzie 33 mln”, to ma prawo się o coś upomnieć. Zwrócił 

uwagę, że na przedszkola „idzie 8mln zł” i zasugerował zastanowienie się nad prywatyzacją przedszkoli, zacząć 

powoli, po jednym, co roku, co dwa lata. Dodał, że weryfikatorem nauczania, pracy są tylko wyniki w nauczaniu  

i w związku z tym ma pewien niedosyt.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski odniósł się do powyższej 

wypowiedzi radnego i podkreślił, że głosujemy nad tym, jak został przygotowany raport, a nie czy akceptujemy 

sytuację w oświacie.   

 Jako kolejny głos zabrał Radny Jerzy Ewertowski i powiedział, że informacja ta jest bardzo bogata. 

Powiedział, że gdyby się wczytać w ustawę o systemie oświaty to jest ona za bardzo bogata w stosunku do 

tego, co powinno być zawarte zgodnie z ustawą. Odniósł się do wypowiedzi Radnego Dembka i powiedział, że 

chciałby zaproponować projekt uchwały, żebyśmy kolegę wyznaczyli do dyscyplinowania nauczycieli. 

Powiedział, że kolega nie wie o czym mówi, a mówi. Dodał, że od tych 33 mln należy odjąć ok. 9 mln, które są 
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zadaniem własnym i idą na przedszkola i nie można tego w żaden sposób utożsamiać z subwencją oświatową, 

bowiem zgodnie z ustawą o dochodach jednostek finansów publicznych to zadania wynikającego m.in.  

z dowozem uczniów czy z wydatkami ponoszonymi na przedszkola – tego nie zalicza się do wydatków 

bieżących ani też do dochodów bieżących. Powiedział, żeby nie mylić tych pojęć, tak jest to skonstruowane. 

Przypomniał o akcji pod tytułem „Stawka większa niż 8 mld”, dzięki której samorządy chciały pozyskać więcej 

pieniędzy do swoich budżetów – nie udało się. Dodał, że później w wyniku tego protestu powstała kaleczna 

ustawa dotycząca finansowania przedszkoli za 1 zł – z czym wszystkie samorządy mają kłopot. Poprosił, żeby 

nie utożsamiać wydatków na przedszkola z subwencją oświatową, bo to absolutnie nie ma nic do rzeczy. 

Zaproponował przyjście na komisję oświaty, w celu podyskutowania na temat zasad finansowania czy też 

naliczania subwencji oświatowej. 

 Następnie głos zabrał Radny Wojciech Szymański i powiedział, że jest zmartwiony przyszłą sytuacją 

ekonomiczną radnego Dembka, który stwierdził, że za pracę dobrze wykonaną płacimy, za niewykonaną nie 

płacimy. Poinformował, że 3 razy w tygodniu podróżuje pociągami i nie przypomina sobie, kiedy ostatni 

przyjechał punktualnie. Powiedział, że gdybyśmy maszynistom płacili za takie wożenie, to ich rodziny umarłyby 

z głodu.  

 Następnie do wypowiedzi Radnego Dembka odniósł się również Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – 

Andrzej Lewandowski i powiedział, że nie zna nauczyciela, nie zna dyrektora szkoły, któremu nie zależałoby 

na wynikach. Zwrócił uwagę, że co innego jest wykonywanie pracy na rzeczach martwych, a co innego praca  

z człowiekiem. Powiedział, że gdyby sięgnąć do starszych raportów, to należy zwrócić uwagę, że wyniki były 

wyższe. Podkreślił, że na wynik egzaminu, sprawdzianu wpływa wiele rzeczy m.in. stres. Poinformował, że 

programy nauczania ciągle się zmieniają, a jedynie matura jest egzaminem, który zmusza do wysiłku, bo jest 

brana pod uwagę na wyższe uczelnie. Przekazał informację, że jeśli chodzi o egzaminy na niższych szczeblach, 

to jeśli uczeń przyjdzie na salę, usiądzie i odda czysty arkusz egzaminu – to uczeń ukończył szkołę i wcale nie 

trzeba pisać egzaminu.  

 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego 

zaopiniowania informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miejskiej. Iława w roku 

szkolnym 2012-2013. Funkcjonowanie stołówek szkolnych, w obecności 20 radnych została przyjęta 

pozytywnie przy 18 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”.    

 

Ad. 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta o analizie złożonych oświadczeń 

majątkowych 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że przedmiotowa 

informacja była prezentowana na posiedzeniach komisji stałych. Przekazano wersję pisemną niniejszej 

informacji. Następnie poprosił o zaprezentowanie opinii komisji. Przedstawiciele komisji przedstawili opinie  

z poszczególnych posiedzeń: 

INFORMACJE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIASTA 

I BURMISTRZA MIASTA O ANALIZIE ZŁOŻONYCH 

OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH 

 
POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 
 

 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

POZYTYWNIE 

JEDNOGŁOŚNIE 

 

W przedmiotowej sprawie jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – 

Roman Groszkowski i powiedział, że art. 24 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym nałożył na Radę obowiązek 

złożenia oświadczeń majątkowych o wysokości osiągniętego dochodu, w terminie do 30 kwietnia, według stanu 

na dzień 31.12.2012 roku. Poinformował, że dokonano analizy tych oświadczeń, wszyscy złożyli je  

w ustawowym terminie, o czym świadczą stemple z datą wpływu, nie stwierdzono nieprawidłowości, które 

rzutowałyby na rzetelność danych. Nadmienił, że najczęściej popełnianym błędem był brak podpisów, parafek 

na kolejnych stronach. Dodał, że oświadczenia zostały przekazane do Urzędu Skarbowego i 17 października 

wpłynęła informacja od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Iławie potwierdzająca, że wszyscy radni złożyli 

oświadczenia w terminie. Przekazał informację, że jedynie w kilku oświadczeniach dopatrzono się 

nieznaczących błędów, na które winny być złożone wyjaśnienia. Na zakończenie swojej wypowiedzi dodał, że 

oświadczenia majątkowe Przewodniczącego Rady Miejskiej jak i Burmistrza Miasta zostały przeanalizowane 

przez Wojewodę Warmińsko – Mazurskiego, który również nie dopatrzył się błędów.  

Sekretarz Miasta Iławy – Anna Empel również wypowiedziała się w przedmiotowej sprawie  

i przekazała informację, że zobowiązanych do złożenia oświadczenia majątkowego do Burmistrza Miasta Iławy 

było 26 osób. Dodała, że wszystkie te osoby złożyły oświadczenia w wymaganym terminie, czyli do 30 kwietnia 

bieżącego roku według stanu na dzień 31.12.2012r. Nadmieniła, że zgodnie z informacją przesłaną do Pana 

Burmistrza przez Naczelnika Urzędu Skarbowego tylko w 2 przypadkach stwierdzono drobne nieprawidłowości, 

były to czeskie błędy, innych nieprawidłowości nie stwierdzono. Dodała, że skierowano już informację 

wyjaśniającą do Naczelnika Urzędu Skarbowego.  

 Szczegółowa informacja zawarta jest w informacji załączonej do niniejszego protokołu.  

 

W  sprawie niniejszej informacji nie podjęto dyskusji.  
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 Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta o analizie złożonych oświadczeń 

majątkowych stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu  

 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego 

zaopiniowania informacji Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta o analizie złożonych 

oświadczeń majątkowych, w obecności 20 radnych została przyjęta pozytywnie „jednogłośnie”.     

 

Treść podejmowanych uchwał została prezentowana podczas obrad za pomocą prezentacji multimedialnej. 

 
Materiały informacyjne wyżej wymienionej prezentacji multimedialnej  

stanowią załącznik nr 8 do niniejszego protokołu  

 

Ad. 9.   Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2013-2016   

 

Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.   

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski poprosił przewodniczących 

poszczególnych komisji o zaprezentowanie opinii w sprawie przedłożonego projektu uchwały.  

Przedstawiciele komisji przedstawili opinie z poszczególnych posiedzeń: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

1) ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ 

MIASTA NA LATA 2013-2029 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2013-2016   

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  
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Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2013-2016. 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2013 rok 

 

 Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

2) ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA NA 2013 ROK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2013 rok  

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2013 rok z uwzględnieniem powyższej zmiany.  

 

c) zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Sosnowej 

 

 Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.  

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

3) ZBYCIA PRAWA WŁASNOŚCI NIERUCHOMOŚCI 

PRZY UL. SOSNOWEJ 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

Burmistrza Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik wypowiedział się w sprawie niniejszej uchwały  

i powiedział, że podjęcie przedmiotowej uchwały umożliwi zbycie prawa własności nieruchomości 

dotychczasowemu użytkownikowi wieczystemu, w drodze bezprzetargowej.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie  zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Sosnowej 

stanowi załącznik nr 11  do protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Sosnowej 

 

d) dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

 

Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

4) DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI, STANOWIĄCYCH 

WŁASNOŚĆ GMINY MIEJSKIEJ IŁAWA 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

Burmistrza Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że chodzi o działkę położoną przy ul. 

Skłodowskiej. Okres dzierżawy jest krótki – 6 miesięcy.  

 

Uchwała w sprawie dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych - pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława. 

 

e) zamiany nieruchomości przy ul. Barlickiego i Piaskowej  

 

Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu. 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

5) ZAMIANY NIERUCHOMOŚCI PRZY UL. BARLICKIEGO 

I PIASKOWEJ 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 
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Burmistrza Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że właściciel wyraził zgodę na taką zamianę, 

czyli na grunty/działkę przy ul. Barlickiego. Nadmienił, że tereny przy ul. Piaskowej będą przeznaczone pod 

drogę publiczną. Poinformował, że będzie odpowiednia dopłata, jeśli okaże się, że ta działka jest droższa.  

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości przy ul. Barlickiego i Piaskowej  

w Iławie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych - pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

zamiany nieruchomości przy ul. Barlickiego i Piaskowej.  

 

f) przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Iławy w jednostce planistycznej A 

 

Projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych w miesiącu październiku. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

W uzupełnieniu informacji przedstawionych na komisji głos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – 

Włodzimierz Ptasznik wyjaśnił, że przedmiotem tej uchwały jest teren przy „Domu Weterana”, który wymaga 

pewnych zmian związanych z koniecznością rozwiązania problemów komunikacyjnych.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

6) PRZYSTĄPIENIA DO OPRACOWANIA 

ZMIANY MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

MIASTA IŁAWY W JEDNOSTCE 

PLANISTYCZNEJ A 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały zabrał głos: 
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Radny Eugeniusz Dembek zapytał, czy jest to związane z wnioskami, sugestiami ludzi, którzy 

zwracają się w tej kwestii? Ponadto zapytał, czy to będzie brane pod uwagę, przy opracowaniu nowego planu? 

Zaproponował stworzenie czegoś, co będzie służyło wszystkim.  

Burmistrza Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik powiedział, że do tego jest potrzebna właśnie ta 

uchwała, żeby można było przystąpić do zmian, żeby przedyskutować wszystkie spawy związane z tym 

terenem. Dodał, że ludzie powinni się wypowiedzieć w tej sprawie.   

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski dodał, że podjęcie tej uchwały 

otworzy drogę do uwzględnienia zmian, życzeń i oczekiwań mieszkańców.  

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy w jednostce planistycznej A  

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Iławy w jednostce planistycznej A. 

 

g) przyjęcia do wykonania zadania publicznego realizowanego w ramach „Resortowego Programu 

dofinansowania standardów placówek wsparcia dziennego w 2013 r.” 

 

Projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych w miesiącu październiku. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

7) PRZYJĘCIA DO WYKONANIA ZADNIA 

PUBLICZNEGO REALIZOWANEGO W 

RAMACH „RESORTOWEGO PROGRAMU 

DOFINANSOWANIA STANDARDÓW 

PLACÓWEK WSPARCIA DZIENNEGO W 

2013 R.” 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 
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W uzupełnieniu informacji przedstawionych na komisji głos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – 

Włodzimierz Ptasznik i podziękował Pani Dyrektor MOPS – Irenie Kasprzyckiej z zespołem za aktywne 

działanie i znalezienie pieniędzy na ten projekt w wysokości ok. 9 tys. zł. na doposażenie świetlicy w MOPSIK-u 

i klubu integracji.   
 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie przyjęcia do wykonania zadania publicznego realizowanego w ramach 

„Resortowego Programu dofinansowania standardów placówek wsparcia dziennego w 2013 r.” 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

przyjęcia do wykonania zadania publicznego realizowanego w ramach „Resortowego Programu 

dofinansowania standardów placówek wsparcia dziennego w 2013 r.” 

 

h) rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki organizacyjnej  

 

Projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych w miesiącu październiku. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

8) ROZPATRZENIA SKARGI NA KIEROWNIKA 

GMINNEJ JEDNOSTKI ORGANIZACYJNEJ 

ZAOPINIOWANIE PROJEKTU 

UCHWAŁY 2 GŁOSAMI „ZA”, 2 

GŁOSAMI „WSTRZYMUJĄCYMI SIĘ”, 
2 GŁOSAMI „PRZECIW” 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK PRZY 3 

GŁOSACH „ZA”, 1 

GŁOSIE 

„WSTRZYMUJĄCYM 

SIĘ”, 1 GŁOSIE 

„PRZECIW” 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały głos zabrali:  
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Jako pierwszy głos zabrał Radny Wiesław Burdyński i powiedział, że takie sprawy, które są jakby 

problemem między dyrektorem, kierownikiem placówki a danym pracownikiem, powinny być rozstrzygane  

w placówce - między dyrektorem a Panią skarżącą. Poddał pod wątpliwość, czy takimi sprawami powinna 

zajmować się Rada. Zwrócił uwagę, że jeśli Wojewoda skierował pismo do Pana Burmistrza (i słusznie zrobił), 

to w kompetencji Burmistrza lub Zastępców, którzy nadzorują tą działalność, powinno to być rozstrzygnięte.  

Dodał, że głosujemy nad tym, co Przewodniczący Komisji przygotował, nie wiemy jakie stosunki panują w tym 

zakładzie pracy. Nadmienił, że głosuje nad czymś, czego do końca nie wie, a pismo skierowane do Burmistrza 

powinno być rozpatrzone w ramach kompetencji. Ponadto powiedział, że jeśli skarga jest zasadna to należy 

ukarać, wyciągnąć wnioski służbowe, dyscyplinarnie, a jeśli w skardze są podane fałszywe zarzuty, to należy 

ponieść za to konsekwencje. Ponadto zwrócił uwagę, że Wojewoda skierował tą sprawę do Burmistrza,  

a nie do Rady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że rozpatrywanie skarg 

jest w kompetencji Rady co wynika z przepisów prawa – skarg na kierowników jednostek. Dodał, że przyjęliśmy 

taką procedurę i mamy ją w regulaminie funkcjonowania  Rady Miejskiej i na podstawie tego regulaminu  

w drodze uchwały kierujemy te skargi do rozpatrzenia najpierw Komisji Rewizyjnej, która ma możliwość 

zapoznania się w szerszym i dokładniejszym stopniu z omawianą problematyką. Dodał, że Komisja Rewizyjna 

przygotowuje projekt uchwały sugerujący nam rozwiązanie. Powiedział, że rozpatrywania takich skarg nie 

unikniemy, bo narzuca to nam prawo. Nadmienił, że nie jest to pierwsza tego typu skarga, mieliśmy już skargi 

na innych kierowników jednostek, również „nieoświatowych”.  

Następnie głos zabrał Radny Jerzy Ewertowski i powiedział, że jakby nie patrzeć, skarga dotyczy oceny 

pracy dyrektora a ta podlega zgodnie z Kartą Nauczyciela odpowiednim przepisom, gdzie jest odpowiedni tryb 

odwoławczy i nie podlega to przepisom ustawy o pracownikach samorządowych, tylko Karcie Nauczyciela, 

gdzie Burmistrz jednoznacznie może dokonać oceny i równocześnie rozstrzygać tego typu spory. Poparł 

wypowiedź kolegi i powiedział, że nagle może się okazać, że Radni przegłosowali albo nie przegłosowali, że 

kierownik jednostki organizacyjnej jest albo dobry albo zły. Wyraził swoje zdziwienie  tym bardziej, że ze 

względu na „wrażliwość materii”, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej nie chce zabrać głosu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że nie może uwierzyć, że 

Pan (red. wypowiedź skierowana do Radnego Ewertowskiego) jako doświadczony pracownik oświaty utożsamia 

procedurę oceny nauczyciela, dyrektora z procedurą rozpatrywania skargi. Podkreślił, że nie było tutaj wniosku 

o ponowną ocenę Pani Dyrektor, była po prostu skarga na nią. Dodał, że skarga została złożona do Rzecznika 

Dyscypliny Nauczycieli przy Wojewodzie, skąd wróciła do właściwego organu – Rady nie do Burmistrza.  

Następnie głos w przedmiotowej sprawie zabrał Radny Eugeniusz Dembek i powiedział, że jest to nasza 

jednostka organizacyjna i Burmistrz sam powinien podjąć decyzję w tej sprawie. Powiedział, że są tam nasze 
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pieniądze i żadnej tajemnicy tam nie powinno być, musimy patrzeć na zagospodarowanie publicznego 

pieniądza, kontrolować je.  

Głos zabrał również Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Andrzej Lewandowski i powiedział, że 

obowiązują nas przepisy prawa. Poinformował, że skarga została złożona do Wojewody o uchylenie godności 

nauczyciela i obowiązują tutaj przepisy Karty Nauczyciela, które regulują tą sprawę. Dodał, że w pierwszej 

skardze Wojewoda nie dopatrzył się uchylenia godności nauczyciela, odesłał nam skargę. Poinformował, że do 

Wojewody wpłynęła druga skarga, którą rozpatrywał rzecznik i umorzył je. Dodał, że dlatego też prace nad tą 

skargą trwały 3 miesiące, ponieważ czekaliśmy na opinię rzecznika. Nadmienił, że taka jest procedura, a 

Burmistrz może karać porządkowo za pewne sprawy związane z Kodeksem Pracy, ale skarga dotyczyła 

godności zawodu, godności ucznia, a tą skargę władna jest rozpatrywać tylko Komisja Dyscyplinarna i w tym 

wypadku Burmistrz „nie ma nic do gadania”. Na zakończenie swojej wypowiedzi poinformował, że gdyby taka 

skarga do nas wpłynęła – uchylenia przez dyrektora godności ucznia, godności zawodu – musielibyśmy i tak tą 

skargę przekazać do Wojewody.  

Następnie głos zabrała Radna Anna Zakrzewska i odniosła się do powyższej wypowiedzi. Powiedziała, 

że „mija się Pan z prawdą”, bo na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej było wyraźnie powiedziane, że skarga była 

tylko jedna i tylko taką skargę rozpatrywano. Dodała, że skarga nie była zbyt dokładnie rozpatrzona, a to 

dlatego, że strona skarżąca nie była wysłuchana.   

Jako kolejny wypowiedział się Radny Jerzy Sochacki, a zarazem Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Powiedział, że faktycznie skarga była jedna, w trakcie komisji, w trakcie rozmowy z Panią skarżącą doszliśmy 

do takiej wiedzy, że skargę, którą wysłała skarżąca do Rzecznika Dyscypliny przy Wojewodzie została 

skierowana przez Wojewodę do rozpatrzenia tutaj, u nas. Poinformował, że Pani skarżąca znalazła argumenty, 

w którym podniosła, że jednak ta skarga ma być rozpatrzona „tam a nie tutaj”, dlatego że są tam odpowiednie 

artykuły, przepisy, które obligują Rzecznika Dyscypliny do rozpatrzenia skargi. Dodał, że była ona przez 

Rzecznika Dyscypliny dla nauczycieli przy Wojewodzie rozpatrywana, z którego jest dokument adresowany do 

Pani Dyrektor przedszkola oraz do wiadomości Burmistrza Miasta. Nadmienił, że ten dokument to jest 

postanowienie, w którym Wojewoda umarza postępowanie wyjaśniające. Dodał, że na 9 stronach kontrolujący 

inspektor odnosi się niemalże literalnie do zarzutów przedstawianych przez skarżącą. Poinformował, że  

w ostatnim zdaniu jest napisane, że wobec powyższych wyników postępowania wyjaśniającego, nie ma 

podstaw do wszczynania postępowania dyscyplinarnego, dlatego postępowanie umarza. Nadmienił, że dolą 

Komisji Rewizyjnej było tylko zapoznanie się z dokumentem i przyjęciem wyjaśnień. W sprawie stwierdzenia, że 

skarżąca nie miała możliwości wyjaśnień, zawiadomił, że po pierwsze złożyła ona swoje zdanie w skardze, po 

drugie była obecna na jednym z posiedzeń Komisji Rewizyjnej i wprost zapytana o przedstawienie Komisji 

Rewizyjnej namacalnych dowodów na podnoszone zarzuty odpowiedziała, „że jak będzie komisja władna do 
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podejmowania decyzji to spotkamy się w przedszkolu, to Pani pokaże, gdzie są które dowody”. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi powiedział, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o odrzucenie skargi.  

Radny Eugeniusz Dembek zapytał, czy ktoś był w tej placówce ze strony miasta, komisja, czy ktoś 

zainteresował się bezpośrednio? Zapytał, czego się bali? Zapytał, dlaczego  komisja nie odważyła się pójść  

i sprawdzić, porozmawiać w cztery oczy? Zwrócił uwagę, że „na gruncie” można dotknąć pewnych rzeczy. 

Przypomniał, że przez dwie kadencje był w Komisji Rewizyjnej.  Powiedział, że Pani skarżąca miała 

uzasadnione obawy, że można wiele rzeczy „zamalować”.  

Radna Elżbieta Prasek zapytała, jak sprawdzić zarzuty palenia papierosów przed przedszkolem, częstą 

zmianę wychowawczyń w grupie? Dodała, że ta osoba, która skarżyła sama jest na zwolnieniach i inne osoby 

musza chodzić na jej zastępstwo. Zapytała, jak sprawdzić takie zarzuty? Powiedziała, że nie wie po co miałaby 

tam pójść jako członek Komisji Rewizyjnej.  

Radny Eugeniusz Dembek powiedział „baliście się”.  

Radna Elżbieta Prasek ponownie zapytała, jak sprawdzić te zarzuty? Powiedziała, że skarżąca 

wiedziała, że chcemy otrzymać dowody, wiedziała po co przychodziła na komisję.  

Następnie ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski  

i zwrócił uwagę, że część posiedzeń odbywała się w wakacje, to po co taka wizyta? Dodał, że taką wizytę na 

pewno uskutecznił rzecznik dyscypliny, skoro ta sprawa była u rzecznika dwukrotnie rozpatrywana.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że „jeśli chodzi o ścisłość to przedstawiciele rzecznika od komisji 

dyscypliny też nie rozmawiali z tą Panią, która skarżyła”. 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Andrzej Lewandowski powiedział, że komisja czy rzecznik 

pracuje zgodnie z przepisami. Powiedział, że jeżeli sięgną Państwo do rozporządzenia, które reguluje pracę 

komisji dyscyplinarnej przy Wojewodzie, to jest wyraźnie napisane w § 26: „O terminie rozprawy 

Przewodniczący Komisji zawiadamia na piśmie rzecznika dyscyplinarnego oraz wzywa na rozprawę 

opiniowanego, jego obrońcę,  świadków i biegłych”. Zwrócił uwagę, że o osobie skarżącej nie ma mowy. Dodał, 

że Pani Teresa Bagniuk była zaproszona na rozmowę, która była przeprowadzana w przedszkolu w Iławie, ale  

z racji zwolnienia lekarskiego nie zgłosiła się.  

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki organizacyjnej  

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie przy 15 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” 

oraz 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika 

gminnej jednostki organizacyjnej.  
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i) upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia umowy partnerstwa dotyczącej wspólnego 

opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach Ostródzko-Iławskiego obszaru 

funkcjonalnego 

 

Projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych w miesiącu październiku. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

9) UPOWAŻNIENIA BURMISTRZA MIASTA 

IŁAWY DO ZAWARCIA UMOWY 

PARTNERSTWA DOTYCZĄCEJ 

WSPÓLNEGO OPRACOWANIA PLANU 

GOSPODARKI NISKOEMISYJNEJ W 

RAMACH OSTRÓDZKO-IŁAWSKIEGO 

OBSZARU FUNKCJONALNEGO 
 

POZYTYWNIE PRZY 1 GŁOSIE 

„WSTRZYMUJĄCYM SIĘ” 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

  

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik powiedział, że jest możliwość pozyskania środków  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, na co wymagana jest zgoda Rady. Dodał, 

że jeśli korzystamy z obszaru funkcjonalnego, jesteśmy w większym gronie osób, które mają szansę na to, żeby 

uzyskać pieniądze.  

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji. 

 

Uchwała w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia umowy partnerstwa dotyczącej 

wspólnego opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach Ostródzko-Iławskiego obszaru 

funkcjonalnego  stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie przy 19 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Iławy do zawarcia 
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umowy partnerstwa dotyczącej wspólnego opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach 

Ostródzko-Iławskiego obszaru funkcjonalnego.  

 

j) stawek podatku od środków transportowych 

 

Projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych pomimo, że była 

dodawana do porządku obrad. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego 

projektu. 

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że w związku ze zmianą kursu euro, zmieniają 

się stawki podatku od środków transportowych, na co pozwala nam Monitor Polski nr 812 z 11 października 

2013 roku.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

10) STAWEK PODATKU OD ŚRODKÓW 

TRANSPORTOWYCH 
POZYTYWNIE PRZY 1 GŁOSIE 

„WSTRZYMUJĄCYM SIĘ” 

JEDNOGŁOŚNE 

PRZYJECIE PROJEKTU 

UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały głos zabrali: 

 

Radny Eugeniusz Dembek zaproponował, żeby iść tym kursem, co od nieruchomości.   

 

Uchwała w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – pozytywnie „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie 

stawek podatku od środków transportowych.  
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k) wyrażenia zgody na bezprzetragową sprzedaż nieruchomości 

 

Projekt uchwały był omawiany jedynie przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, która 

nie wniosła o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik powiedział, że zmieniło się Rozporządzenie Rady 

Ministrów z dnia 1 października 2013 roku, które zmieniło rozporządzenie w sprawie Warmińsko – Mazurskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Poinformował, że poszerzono strefę i mamy ok. 1000 ha strefy na Warmii  

i Mazurach. Dodał,że zmieniono również szczegółowy opis granic terenu Warmińsko – Mazurskiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej, dotyczy to również podstrefy Iława. Nadmienił, że uzyskano porozumienie i te specjalne 

strefy będą istniały do 2026 roku, co daje większe szanse i możliwości powstania zakładów pracy. Podkreślił, że 

specjalne strefy są organizacją, które mają zachęcać do powstawania zakładów. Poinformował, że jeśli chodzi o 

nasz teren, znajdujący się przy ul. Ziemowita, był ogłoszony przetarg na działkę o powierzchni 2 ha, które miała 

kupić spółka z Poznania. Zawiadomił, że spółka ta zdecydowała się jednak, żeby nie kupować od nas tylko od 

specjalnej strefy ekonomicznej, ponieważ osiągają wtedy większe korzyści. Nadmienił, że otrzymaliśmy pismo z 

Warmińsko – Mazurskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, w którym zwracają się z prośbą, by mogli skorzystać 

z przysługującego im prawa pierwokupu.  Dodał, że prócz tej działki, w piśmie jest również mowa o kolejnej 

działce o powierzchni 1,32 ha, działka nr 180/3.  

  

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
KOMISJA PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 
24.10.2013 

KOMISJA OŚWIATY, 
KULTURY SPORTU  

I TURYSTYKI 
23.10.2013  

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO, 
BUDŻETU  

I FINANSÓW 
28.10.2013  

11) WYRAŻENIA ZGODY NA 

BEZPRZETRAGOWĄ SPRZEDAŻ 

NIERUCHOMOŚCI 

NIE OPINIOWANO NIE OPINIOWANO  

JEDNOGŁOŚNE PRZYJECIE 

PROJEKTU UCHWAŁY BEZ 

POPRAWEK 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały podjęto dyskusję, w której udział wzięli:   

 

 Radna Anna Zakrzewska zapytała, dlaczego spółce z IZNS-u lepiej się opłaca kupić działkę od „strefy” 

niż od nas? 

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik odpowiedział, że Specjalna Strefa Ekonomiczna 

„bierze nieco więcej, ale potem ma możliwość przedłużenia ulg do 10 lat, a my jedynie na 3 lata.  

 Radny Wojciech Szymański zapytał, czy my coś tracimy na tej transakcji? 
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 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik odpowiedział, że nic nie tracimy, a możemy zyskać, 

licząc na to, że pojawią się dodatkowe miejsca pracy.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu niniejszej 

uchwały. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetragową sprzedaż nieruchomości  

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 20 radnych – 19 głosami „za” oraz 1 głosem „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetragową sprzedaż nieruchomości.  

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ W IŁAWIE ZARZĄDZIŁ 15 MINUT PRZERWY W OBRADACH. 

 
 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski poinformował, że radni otrzymali pisemne 

sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Iławy za okres od dnia 18.09.2013 – 23.10.2013.  

 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta Iławy i Urzędu Miasta za okres  

18.09.2013 – 23.10.2013 stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik przekazał informacje dotyczące działalności  

w ostatnim tygodniu. Przekazał  m.in. informację, że aktualnie w Iławie trwa szkolenie dla informatorów 

turystycznych i pracowników wydziałów promocji z Warmii i Mazur. Dodał, że celem szkolenia, prowadzonego 

przez ekspertów Polskiej Organizacji Turystycznej oraz pracowników Warmińsko-Mazurskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej i wydziału promocji i współpracy z zagranicą Urzędu Miasta Iławy jest przekazanie 

pracownikom informacji turystycznych wiedzy z zakresu wykorzystania nowoczesnych technologii w turystyce 

oraz informacji o Iławie, jeziorze Jeziorak, zapleczu turystycznym, bazie hotelowej i okolicach. Zawiadomił, że 

uczestnicy szkolenia w trakcie dwóch dni przeszkoleni zostali z wykorzystania kodów QR oraz Data Matrix  (kod 

kreskowy o zmiennej długości) w budowaniu lokalnego systemu informacji, systemu GPS w turystyce oraz 

obsługi systemu zarządzania kioskami multimedialnymi (jeden taki kiosk znajduje się w naszej informacji 

turystycznej). Ponadto przekazał informację, że w dniu wczorajszym odbyły się pokazy kulinarne, przygotowane 

przez szefów kuchni iławskich restauracji a późnym wieczorem odbyło się nocne zwiedzanie Iławy, w którym 

udział wzięło 45 osób. W dniu dzisiejszym grupa przespacerowała się ścieżkami pieszymi wzdłuż wschodniego 

brzegu jeziora Jeziorak, odwiedziła Grand Hotel Tiffi, gościła w rezerwacie Jasne, na terenie Parku 

Krajobrazowego Pojezierza Iławskiego, odwiedziła też wybrane zabytki na terenie powiatu iławskiego. 
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Organizatorem szkolenia, które odbywa się na terenie województwa co trzy lata, była Warmińsko-Mazurska 

Regionalna Organizacja Turystyczna oraz Urząd Miasta Iławy. 

W  sprawie zaprezentowanego sprawozdania nie podjęto dyskusji. 

 
 

Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych oraz Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania – 

zrealizowane wspólnie 

 

PUNKT 11 ORAZ 12 PORZĄDKU OBRAD ZOSTAŁ ZREALIZOWANY WSPÓLNIE. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował, iż w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja pisemna od Radnej Anny Zakrzewskiej, na którą zostanie 

udzielona pisemna odpowiedź. Dodał, że zgodnie z obowiązującą procedurą interpelacja wraz z odpowiedzią 

zostanie zamieszczona w BIP-ie.  

Jako pierwszy głos zabrał Radny Eugeniusz Dembek. Zwrócił się w imieniu mieszkańców ulicy 

Broniewskiego. Zapytał, jak długo będą jeździć tamtędy TIR-y, przez newralgiczny punkt jakim jest dworzec. 

Dodał, że TIR-y skręcają w prawo przy dworcu, gdzie są tłumy ludzi. Zapytał, dlaczego przy stacji nie ma znaku 

„zakaz postoju” do 15-20 minut. Powiedział, że ludzie zostawiają samochody i uciekają na 15-20 godzin do 

Warszawy, do Olsztyna. Podkreślił, że na parkingach nie ma żadnej rotacji, nie ma możliwości żeby kogoś 

potem podwieźć, odebrać ze stacji. Zasugerował, żeby coś tam zrobić, ponieważ to jest nasz teren. 

Wypowiedział się również w sprawie terenu przy wieży ciśnień, vis a vis dworca. Powiedział, że powinniśmy iść 

wzorem innych miast (Torunia, Inowrocławia), gdzie ludzie tylko podjeżdżają i jadą dalej i miejsce zostaje wolne 

dla następnego klienta. Podkreślił, że niedopuszczalne jest parkowanie samochodów przed dworcem.    

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Szymański i powiedział, że jeden z wyborców upoważnił go do 

zapytania Pana Burmistrza odnośnie eksmisji Pani Pokojskiej. Zapytał, czy nie naruszono prawa przy eksmisji 

Pani Pokojskiej?  Czy nie została ona eksmitowana w okresie ochronnym? Poprosił o przybliżenie sprawy.  

Jako kolejna glos zabrała Radna Anna Zakrzewska. Poprosiła o udzielenie informacji w następujących 

sprawach: 

1. Zapytała, dlaczego na odcinku ul. Sobieskiego i ul. Wyszyńskiego nie są stawiane ekrany wzdłuż 

torów. Dodała, że pytanie to jest podyktowane troską o miejskie finanse, dlatego żeby nie było tak jak przy 

obwodnicy, że inwestycja – obwodnica jest skończona a miasto musi stawiać za własne pieniądze ekrany; 

2. ponadto poprosiła o precyzyjną odpowiedź, kto zabezpieczy blok na ul. Kopernika przed hałasem i za 

czyje pieniądze będzie to zabezpieczanie zrobione, bo nie ma tam zieleni izolacyjnej i widać, że jest droga 

 i parkingi. Dodała, że wie, że za chwilę mieszkańcy bloku z ul. Kopernika będą narzekali na hałas i takie 
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ekrany, jeżeli nie ma tam zieleni izolacyjnej, będzie zmiana planu, trzeba będzie postawić i  wtedy inwestor nie 

będzie ich stawiał, tylko będzie stawiało miasto za własne pieniądze; 

3. kolejna sprawa poruszona przez Radną dotyczyła ul. Grunwaldzkiej. Radna poprosiła o informację, 

czy miasto zawarło umowę dzierżawy na parking, na którym jest tabliczka Spółdzielnia Mieszkaniowa „Praca”. 

Powiedziała, że to, że zamieniono drogę z parkingiem ze wspólnotą „Chatka” to rozumie, ale tutaj, jakie miasto  

ma z tego tytułu profity, jaki ma w tym interes, czy jest taka umowa sporządzona ze spółdzielnią, ile pieniędzy 

wpłynęło, na jaki okres jest zawarta ta umowa i czy Rada Miejska w tej sprawie podejmowała uchwałę, że 

dzierżawi spółdzielni mieszkaniowej.  

4. Ponadto zapytała, jak daleko jest zaawansowana kontrola Pana Wojewody w sprawie nielegalności 

postawienia apteki na ul. Ostródzkiej?  

5. Poprosiła o informację, co z pieniędzmi za pracę Pana Hoffmanna w sprawie apteki. Czy już inwestor  

zwrócił te pieniądze do budżetu miasta czy nie, jak wygląda sprawa?  

Następnie ponownie głos zabrał Radny Eugeniusz Dembek i powiedział, że wiele razy się zwracał i co 

roku pisze do propozycji budżetowych na kolejne lata w sprawie placu zabaw i boiska na zapleczu Starostwa. 

Powiedział, że to jest niedopuszczalne. Zwrócił uwagę, że był tam plac zabaw, a nie było bloków, bloków 

przybyło, zlikwidowano placu zabaw. Dodał, że ludzie lepiej wiedzą co tam trzeba, a co nie. Powiedział, że 

jesteśmy w przededniu opracowywania nowego budżetu i wyraził nadzieję, że zadanie to zostanie 

wprowadzone do nowego budżetu. Powiedział, że ludzie się tego domagają. Dodał, że ma być tam panaceum, 

w którym ma zatrzymać się młodzież.  

Głos zabrał Radny Lech Żendarski i zapytał, jaka jest aktualna informacja na temat remontu wiaduktu 

na ul. Sobieskiego.  

Radny Edward Bojko zapytał się na jakim etapie jest dostarczenie ciepła z kotłowni centralnej na 

„Gajerek”. Powiedział, że wie, że firma, którą przyzwoliliśmy na sprywatyzowanie, wyszła z propozycją do 

mieszkańców - bardzo niekorzystną. Poinformował, że miał okazję zapoznać się z tym pismem. Dodał, że firma 

chce przenieść koszty inwestycji na mieszkańców. Powiedział, że tak nie może być, ponieważ firma zarabia na 

dostarczaniu ciepła, robi biznes i nie może być tak, żeby wszystkie koszty ponosili mieszkańcy. Zawiadomił, że 

zna dobrze ten temat, bo kiedy było przyłączanie jednej z porządniejszych szkół w Iławie do ciepłowni 

centralnej, to również firma chciała sporych pieniędzy, ale nie dostała, a przyłączenie nastąpiło.  

Radny Andrzej Pankowski wypowiedział się w sprawie oznakowania przy dworcu PKP. Powiedział, że 

radny Dembek się spóźnił, ponieważ PKP wystąpiło z wnioskiem o zajęcie się tą sprawą, a zespół pozytywnie 

zaopiniował ten wniosek kolei i zaproponowano usunięcie przeszkody. Dodał, że pod koniec drogi nie można 

dojechać do torowiska jak również do bloków przy ul. Dworcowej 5 i 7.   
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Radny Eugeniusz Dembek odniósł się do powyższej wypowiedzi i powiedział, że to radny się spóźnił, 

ponieważ „dziesiątki razy” o tym mówił. Podkreślił, że swoją wypowiedź kierował do Burmistrza, a nie do 

Radnego. Powiedział, że Radny próbuje wejść w kompetencje Pana Burmistrza i próbuje tłumaczyć. Podkreślił, 

że Pan był oponentem, żeby tam tego nie było, Pan hamował postawienie tych znaków, a teraz próbuje Pan coś 

na siebie przyjąć, że Pan coś załatwił – wypowiedź skierowana do Radnego Pankowskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że znaki jeszcze nie 

stoją, a Pan Burmistrz odpowiedziałby zapewne na to pytanie. Dodał, że Pan Wiceprzewodniczący nie może 

kazać Panu Burmistrzowi czegokolwiek, chciał pomóc.  

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik odniósł się do powyższej dyskusji i powiedział, że 

intencje są wspólne i dobre, każde uwagi dążą do tego, żeby osiągnąć konsensus, co w tym wszystkim jest 

najważniejsze. Dodał, że sprawa jest jasna i oczywista i pewne rozwiązania muszą nastąpić. Poinformował, że 

Radny Pankowski zabrał głos w tej sprawie, ponieważ jest w zespole, który dotyczy bezpieczeństwie na 

drogach. Dodał, że mogą wyjść jeszcze inne sprawy związane z bezpieczeństwem na drogach, ponieważ 

Radny Pankowski zgłosił się z prośbą o zorganizowanie debaty związanej z bezpieczeństwem na drogach. 

Nadmienił, że na ten temat dyskutowano z Komendantem Policji – Krzysztofem Konertem. Zawiadomił, że pod 

koniec listopada zostanie zorganizowana taka debata. Powiedział, że wyjdzie wówczas wiele interesujących 

spraw związanych nie tylko ze znakami postoju przy dworcu, ale również inne, które zwiększą bezpieczeństwo. 

Ponadto Burmistrz Miasta wypowiedział się również w sprawie TIR-ów jeżdżących na ulicy Broniewskiego  

i powiedział, że nie ma tam takiego zakazu, a to co się dzieje, jest spowodowane m.in. komplikacjami na terenie 

miasta, albo kierowca po prostu błądzi. Powiedział, że nie sądzi, żeby to było nagminne, być może kierowca 

szuka wyjazdu. Wyraził nadzieję, że sprawa jeżdżących TIR-ów za moment się skończy.   

Ponadto Burmistrz Miasta Iławy odniósł się do wypowiedzi Radnego Żendarskiego i przekazał 

informację, że do końca grudnia zostanie otwarty wiadukt, droga na ul. Sobieskiego. Zwrócił uwagę, że dużo 

łatwiej jest, jeśli TIR-y jeżdżą obwodnicą wschodnią, północną. Powiedział, że również nie wyobraża sobie, żeby 

przez centrum jeździły TIR-y, zatruwały powietrze, robiły dużo hałasu. Dodał, że otwarcie ul. Sobieskiego jest 

uzależnione również od pogody.  

Odnośnie wypowiedzi Radnego Szymańskiego i sprawy Pani Pokojskiej jako pierwszy zabrał Burmistrz 

Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik. Powiedział, że doskonale w tej sprawie zorientowana jest Sekretarz 

Miasta Iławy – Anna Empel. Dodał, że jest to sprawa, której procedura trwała przez 2 lata. Przekazał informację, 

że słyszał, że są wykonywane telefony i do Państwa Radnych, wszędzie rozsyłane są pisma. Powiedział, że 

jeśli się mieszka w domu z pierwszym mężem, potem się rozwodzi i wyjeżdża i po 10 latach wraca z powrotem 

to trudno wymagać, żeby mąż, który zostaje w tym domu z dzieckiem postępował inaczej niż to zrobił, czyli 

wystąpił z wnioskiem o wymeldowanie z domu swojej byłej małżonki. Powiedział, że odbiera to wszystko w ten 
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sposób, że próbuje się w to wmieszać w jakiś sposób nas, Państwa, Burmistrza, Urząd – w sprawy prywatne. 

Powiedział, że jeśli po rozwodzie ktoś nie dopilnował tych spraw związanych z rozdziałem majątku, to teraz  

w jakiś sposób próbuje sam do tego dochodzić. Dodał, że sprawa ta typowo nadaje się do Sądu Cywilnego  

i nadmienił, że wie, że ta sprawa jest już w Sądzie Cywilnym, gdzie być może nastąpi podział majątku. 

Poinformował, że nękanie listami, informacjami, telefonami jest zupełnie bez sensu. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi dodał, że w tej sprawie zaproszona była również telewizja.  

Na prośbę Burmistrza Miasta Iławy w przedmiotowej sprawie głos zabrała również Sekretarz Miasta 

Iławy – Anna Empel, która przez 2 lata zajmowała się sprawą Pani Pokojskiej. Sekretarz Miasta Iławy 

poinformowała, że sprawa Pani Pokojskiej nie jest prosta, jest nader skomplikowana. Zawiadomiła, że były mąż 

Pani Pokojskiej w marcu 2011 roku złożył wniosek o wymeldowanie tej Pani, a nie o jej eksmisję – a to jest 

zasadnicza różnica. Podkreśliła, że o eksmisji może orzec jedynie sąd, a komornik może ewentualnie ją 

wykonać. Powiedziała, że do Burmistrza został złożony wniosek o wymeldowanie tej Pani, w związku z tym, że  

nie zamieszkiwała w lokalu. Powiedziała, że póki co meldunek do stycznia 2016 roku jest poświadczeniem 

miejsca zamieszkiwania, faktycznego pobytu osoby w danym lokalu. Zawiadomiła, że ponad dwuletnia 

procedura, ponad dwuletnie prowadzone postępowanie wyjaśniające doprowadziło w końcu do finału, że 

Burmistrz w oparciu o chyba najszerzej zgromadzony materiał dowodowy, szerszego się nie dało zebrać,  

w żadnej innej sprawie, którą prowadził ten wydział nie było takich dowodów przeprowadzanych. 

Poinformowała, że stwierdzono, że rzeczywiście są podstawy do tego, żeby wymeldować tą Panią z miejsca 

meldunku stałego. Zawiadomiła, że decyzja została podtrzymana przez Wojewodę Warmińsko – Mazurskiego  

i obecnie ta decyzja znajduje się w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym, Pani Pokojska zaskarżyła również 

decyzję Wojewody. Ponadto poinformowała, że Pani Pokojska w międzyczasie złożyła wniosek o podział 

majątku do sądu powszechnego, do Sądu Cywilnego w Iławie, rozprawa jest zaplanowana na 21 listopada  

i powiedziała, że uważa, że jest to właściwa droga do wyjaśnienia tej całej, bardzo skomplikowanej sprawy. 

Powiedziała, że po 21 listopada będziemy wszyscy bogatsi o jakaś wiedzę, między innymi o tą, czy możemy tą 

Panią ponownie zameldować, ponieważ ta Pani złożyła wniosek o ponowne zameldowanie. Przekazała 

informację, że postępowanie o ponowne zameldowanie zostało zawieszone, ponieważ dla nas istotnym w tej 

całej sprawie jest wyjaśnienie zagadnienia wstępnego, jakim jest podział majątku przez sąd powszechny. 

Radny Wojciech Szymański powiedział, że pytał o eksmisję. Zapytał, czy ta Pani była eksmitowana? 

Sekretarz Miasta Iławy – Anna Empel ponownie podkreśliła, że Pani Pokojska nie została 

eksmitowana. Na zakończenie swojej wypowiedzi oświadczyła, że w celu uniknięcia ewentualnych oskarżeń 

przez Panią Pokojską, nie możemy dyskutować tutaj na forum, ponieważ są to jej prywatne sprawy, dane 

osobowe, a chciałaby tego uniknąć, ponieważ została już w tą sprawę osobiście zaangażowana i oskarżana.   

Podkreśliła, że stronami postępowania jest Pan Burmistrz Miasta, ta Pani i Pan Pokojski – były mąż i nikt więcej.  
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Powiedziała, że nie chciałaby więcej mówić na ten temat i wdawać się w szczegóły, ponieważ może to być 

wykorzystane przeciwko mnie i Panu Burmistrzowi.  

Następnie udzielono odpowiedzi na pozostałe zapytania i interpelacje.  

Na prośbę Burmistrza Miasta Iławy głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard 

Ławrynowicz. Na wstępie odniósł się do interpelacji Radnej Zakrzewskiej. Wypowiedział się w sprawie rejonu 

ul. Wyszyńskiego i ul. Sobieskiego, drogi i budynku przylegającego do torów kolejowych. Powiedział, że dobrze 

się stało, że Państwo podjęli uchwałę o przystąpieniu do zmiany planu w tym zakresie. Dodał, że  na dzień 

dzisiejszy Spółdzielnia Mieszkaniowa „Przyszłość”, która jest właścicielem, inwestorem tego budynku  

i jednocześnie na terenach, które w części znajdują się na terenach miasta, wybudowała parking o charakterze 

publicznym, bez żadnych znaków ostrzegawczych i częściowo drogi dojazdowe w tym zakresie. Dodał, że nie 

zgłosiła żadnego sprzeciwu w  tej sprawie jak również mieszkańcy, którzy tam się znajdują. Uprzedził, że 

poprzez zieleń izolacyjną nie należy rozumieć, że w tym miejscu ma być posiany las. Dodał, że początkowo 

znajdowała się tam droga bez nazwy, o charakterze nieurządzonym, służyła jako skrót między ul. Sobieskiego  

a ul. Wyszyńskiego. Powiedział, że będzie to wykonane w ramach opracowania zmian w tej części planu.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że droga a zieleń izolacyjna to dwie różne sprawy.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz wyjaśnił, że dlatego przystąpiono do 

opracowania zmian studium związanego ze zmianami w tym zakresie.< Wypowiedź niezrozumiała > 

Poinformował, że w ramach opracowania studium, będzie możliwość składania wniosków przez zainteresowane 

strony, w tym rejonie. Zwrócił uwagę, że koszty zmian leżą po stronie samorządu, stąd Uchwała Rady Miejskiej 

o przystąpieniu do zmiany. Powiedział, że musimy zwrócić uwagę na zapotrzebowanie społeczne.   

Radna Anna Zakrzewska – wypowiedź poza mikrofonem. Powiedziała, że dlatego na tym odcinku nie 

ma ekranów, ponieważ była narysowana zieleń izolacyjna, a dalej już od wiaduktu do małego dworca „cały czas 

walą ekrany”.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, żeby szanować tych, którzy 

wykonują swoją pracę, również w zakresie projektów. Powiedział, że niezależnie od tego, czy było zapisane 

„zieleń izolacyjna” powstał tam budynek z pełnym oprzyrządowaniem – parkingi, drogi dojazdowe. 

Zaproponował, żeby dać czas na rozpoznanie tego tematu i na wnioskowanie osób najbardziej 

zainteresowanych tym tematem. Dodał, że na dzień dzisiejszy nie posiadamy takiej wiedzy, a przystąpienie do 

zmiany planu umożliwi nam ściąganie pewnych wniosków. W sprawie wspólnoty „Chatka” poinformował, że 

temat został wywołany przez Wspólnotę Mieszkaniową „Chatka” przy ul. Grunwaldzkiej 3. Powiedział, że na 

dzień dzisiejszy problem polega na tym, że nastąpiło wzajemne użyczenie terenu, z jednej strony parkingu,  

z drugiej strony drogi. Podkreślił, że wzajemne użyczenie eliminuje dzierżawę.  
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Radna Anna Zakrzewska zapytała, ile nam płaci Spółdzielnia Mieszkaniowa „Praca” za to, że sobie na 

parkingu postawiła znak, że to jest tylko dla Spółdzielni Mieszkaniowej (SM) „Praca”?  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz przekazał informację, że tylko część tej 

drogi ma charakter gminny, a dalsza część przebiega przez tereny SM „Praca”. Poinformował, że te tematy 

wymagają dalszego uregulowania. Zawiadomił, że ta sprawa dojdzie do uregulowania, tym bardziej, że odbyło 

się spotkanie z udziałem dwóch prezesów spółdzielni. Zaproponował, żeby dać czas na uregulowanie tych 

spraw w tym zakresie.  

Radna Anna Zakrzewska powiedział, że tak jak jest logika w tym, że „”Chatka” nam coś dała”, i my się 

czymś wymieniliśmy – o to się nie pytała. Podkreśliła, że w dalszym ciągu pyta o parking na ul. Grunwaldzkiej 5, 

gdzie stoi tabliczka, że jest to parking Spółdzielni Mieszkaniowej „Praca”, a to jest nasz teren po tej jakby 

wymianie.  

Radny Ryszard Kabat powiedział, że trzeba spojrzeć na mapy.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz zaproponował, by dać czas na 

uregulowanie tej sprawy. Powiedział, że jeżeli będzie problem związany ze SM „Praca”, to wymaga to wtedy 

podjęcia uchwały przez Walne Zgromadzenie członków spółdzielni mieszkaniowej.  

 

<wypowiedzi niezrozumiałe> 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz odnośnie apteki na ul. Ostródzkiej  

i zadeklarował, że Radna otrzyma odpowiedź na piśmie.  

W sprawie Pana Hoffmanna powiedział, że sprawa nabierze dopiero tempa w momencie zakończenia 

sprawy i uregulowania tego w aspekcie prawnym, jak dojdzie do transakcji.  Powiedział, że wtedy Radna uzyska 

odpowiedź.  

Odnośnie placu zabaw przy Starostwie poinformował, że sprawa jest aktualna, ponieważ z wnioskiem 

wystąpił Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Praca”. Zawiadomił, że prezes zaproponował, żeby na naszym 

terenie wybudować plac zabaw.  

Radna Anna Zakrzewska zwróciła uwagę, że obowiązkiem spółdzielni jest zapewnić miejsca 

parkingowe i plac zabaw.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że kolejny plac zabaw jest 

konieczny i tego nie unikniemy, był to również wniosek jednej z komisji. Dodał, że jest to dobre wyjście na 

przyszłość.  

Następnie odnośnie wypowiedzi Radnego Edwarda Bojko, odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Iławy 

– Włodzimierz Ptasznik. Powiedział, że kwestia podłączenia dotyczy nie tylko „Gajerka”. Powiedział, że  

w związku z wysoką ceną (ok. 20 tys. od mieszkańca), chce się spotkać z Prezesem Słomianym, który w tej 
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chwili odpowiada za to, co aktualnie u nas się dzieje, jaka aktualnie jest realizacja pakietu inwestycyjnego. 

Dodał, że pakiet inwestycyjny będzie związany głównie z budową tego, co się aktualnie dzieje – 

elektrociepłowni. Dodał, że przez to zwiększyłaby się wydajność, którą będzie trzeba gdzieś spożytkować. 

Wypowiedział się również w sprawie opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej, korzyści z tego 

wynikających.  

W sprawie podłączenia „Gajerka” głos zabrała również Radna Elżbieta Lewandowska i powiedziała, 

że otrzymała wyrys z kosztami odnośnie podłączenia, ale nie śmiała podejść z tym do osób zainteresowanych. 

Poinformowała, że  podłączenie wiązałoby się z kosztami ok. 20 tys. zł od domu. Powiedziała, że ma nadzieję, 

że miasto pomoże w tym kierunku.  

Wszyscy Radni byli usatysfakcjonowani udzielonymi odpowiedziami.  
 

 

 Ad. 13. Wnioski mieszkańców Iławy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował, że w terminie 

przewidzianym w statucie, nie wpłynął żaden wniosek mieszkańca o udzielenie głosu w czasie sesji. 

 

Ad. 14. Komunikaty i oświadczenia 

  

 Radna Anna Zakrzewska przekazała informację, że wracając pociągiem z Warszawy było jej bardzo 

przykro na dworcu, gdzie wisiał rozkład jazdy i zawsze było: Warszawa – Kołobrzeg, Kraków – Kołobrzeg przez 

Działdowo, Iławę, Malbork - nie ma już Iławy. Stwierdziła, że Iława straciła na znaczeniu.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski przekazał następujące informacje: 

- przypomniał o udziale Rady Miejskiej w procedurze budżetowej. Zawiadomił, że do dnia 15 listopada Burmistrz 

jest zobowiązany przedłożyć projekt budżetu i w ciągu 10 dni powinna być zwołane połączone posiedzenie 

wszystkich komisji stałych w sprawie budżetu.  

 Radna Anna Zakrzewska zwróciła się z prośbą, żeby do budżetu dołączony był wykaz wniosków 

złożonych przez mieszkańców i radnych.  

 Radny Roman Przybyła powiedział, że ma nadzieję, że wnioski składane w poprzednich latach, będą 

ujęte w kolejnym budżecie.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski przekazał również informację  

o terminie kolejnej sesji – 27 listopad. Zawiadomił, że do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 

-  podanie Komitetu Społecznego „Budujmy Razem” o nadanie nazwy dla osiedla zlokalizowanego w obrębie  

7 M. Iława, utworzonego z działek zakupionych od Syndyka Masy Upadłościowej Zakładu Przemysłu 

Ziemniaczanego oraz nadanie nazw ulic poszczególnym drogom. Proponuje się nazwę osiedla – Osiedle 
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Sportowców (z uwagi na bliskie sąsiedztwo obiektu sportowego „Orlik”) i związane z tym nazwy ulic: Jarosława 

Kotewicza, Kazimierza Górskiego, Władysława Kozakiewicza, Ireny Szewińskiej. Dodał, że na chwilę obecną 

nie ma osiedla ani ulic, sprawa jest do rozważenia.  

- od wspólnot mieszkaniowych położonych przy ul. Kazimierza Odnowiciela i ul. Zielonej. Poinformował, że 

mieszkańcy oczekują spotkania, ponadto mieszkańcy zwracają się z prośbą, by ul. Kazimierza Odnowiciela 

uzyskała status drogi gminnej, dotąd ma status drogi dojazdowej, co wiązałoby się z jej fizycznym 

wybudowaniem. Przekazał informację, że skierowano pismo, w którym zaproponowano odczekanie 

przynajmniej 2 tygodni, zanim nie zobaczymy projektu budżetu. Dodał, że jest to wniosek inwestycyjny 

nakładający na miasto konkretne obciążenie.   

 Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik i poinformował, że otrzymał list 

od Burmistrza Herborn – Hansa Bennera, odczytał fragment listu: „ Po tym jak wróciliśmy z mnóstwem 

wspaniałych wrażeń z pobytu  w Iławie chciałbym raz jeszcze serdecznie podziękować za wspaniałomyślne  

i nadzwyczaj miłe przyjęcie, którego mogliśmy doświadczyć w Iławie. Wizyta ta była szczególna dzięki 

przyjacielskiej atmosferze oraz ogromnej gościnności. Z przyjemnością wracam do uroczystej sesji, na której 

uhonorowany zostałem zaszczytnym tytułem Honorowego Obywatela. To wydarzenie dało wyraz coraz większej 

więzi łączącej oba miasta i umocniło naszą przyjaźń. W tym miejscu chciałbym raz jeszcze serdecznie 

podziękować za otrzymane wyróżnienie. Konstruktywnie prowadzone rozmowy podczas naszej partnerskiej 

wizyty pokazały, że wspólnie dążymy do jednego celu oraz, że zależy nam na naszej przyjaźni. Jestem 

przekonany, że działania omówione podczas wizyty mają szansę rozszerzyć naszą współpracę i wierzę, że uda 

nam się  je wszystkie zrealizować. Serdecznie pozdrawiam Pana i mieszkańców Iławy jak również w imieniu 

wszystkich uczestników naszej  delegacji cieszę się na nasze kolejne spotkanie w Herborn. Z najlepszymi 

życzeniami Burmistrz Hans Benner.  

 Radny Lech Żendarski zawiadomił, że 26 października (sobota) Młodzieżowa Rada Miasta 

zorganizowała spotkanie integracyjne w Gardzieniu, w którym udział wzięło 4 radnych. Dodał, że spotkanie było 

bardzo interesujące.   

 Radny Edward Bojko przekazał informację, że zmarła koleżanka, która przez bardzo wiele lat 

pracowała w Biurze Rady – Barbara Banasiak. Zaproponował uczczenie jej pamięci symbolicznymi 15 

sekundami ciszy. 

 

15 SEKUND CISZY 
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Ad. 15. Zamknięcie obrad XLIII Sesji  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad  

o godzinie 1540 zamknął sesję. 

 
 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji  

dostępne w Biurze Rady Miejskiej 

 
 

 

                 Protokołowała:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej: 

 

       Agnieszka Szych                                                Roman Groszkowski  


